
OVERZICHT TOEZEGGINGEN VAN HET COLLEGE, MOTIES EN VRAGEN VAN RAADSLEDEN
(BIJGEWERKT T/M 19-03-2020)

RAADSVERGADERINGEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

Lijst van (nog) relevante 
raadsmoties (vanaf 25-10-2012)

07-11-2019 De raad wordt via de commissies op de 
hoogte gehouden over het 
gemeentefonds en de implementatie 
van het PGB-systeem.

Wethouder 
Briels

2021 De implementatie van het PGB-systeem wordt voor onze 
gemeente uitgevoerd door de GR Peelgemeenten. De 
invoering van het PGB-systeem is uitgesteld tot 2021 voor die 
gemeentes die niet tot de pilotgemeenten behoren. De 
Peelgemeenten zijn geen pilotgemeenten. Er is nog geen zicht 
op de werkelijke implementatie van de software in het pakket 
van Zorgned.

12-12-2019 In het kader van de heroverweging van 
het minimabeleid zal onderzocht 
worden wat de haalbaarheid is van een 
eventuele kwijtschelding van de OZB 
belasting voor woningeigenaren

Wethouder 
Buter

BV In het kader van de discrepantie die geconstateerd is tussen 
een aantal verordeningen wordt dit in 2020 opgepakt. 



COMMISSIE ALGEMENE ZAKEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

12-09-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de stand van zaken 
ten aanzien van de Heuvel in Lieshout 
en het plan zal nog dit jaar 
gepresenteerd worden.

Wethouder 
Meulensteen

De wethouder informeert u mondeling.

21-11-2019 Er wordt teruggekomen op de 
ontwikkelingen wat betreft de 
Veiligheidsregio.

Burgemeeste
r

OB Zodra er meer duidelijkheid is wordt u mondeling 
geïnformeerd door de portefeuillehouder.



COMMISSIE SOCIAAL DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoenin
g

Stand van zaken

19-09-2017 Er wordt uitgezocht of de algemene 
ontwikkeling van Zorgboerderij 
Grootenhout past in het gebied

Wethouder 
Briels

Medio 
2020

Dit onderwerp krijgt zijn doorvertaling in het proces van de verdere 
transitie van het buitengebied.

03-07-2018 Er wordt voor 2019 toegewerkt naar 
een begroting en verantwoording van 
de uitgaven in het Sociaal Domein

Wethouder 
Briels

1e 
kwartaal 
2020

Op dit moment wordt gewerkt aan een andere indeling van het 
financieel systeem waardoor eenvoudiger en eenduidiger 
verantwoording kan worden afgelegd over de uitgaven in het sociaal 
domein.

03-07-2018 In het najaar volgt er een kwalitatief 
onderzoek waarin er meer inhoudelijke 
toelichting komt op het 
cliëntervaringsonderzoek van de WMO 
2017

Wethouder 
Slaets

2019 De gesprekken vinden plaats m.i.v. mei van dit jaar

28-05-2019 De vraag m.b.t. de daling van de 
uitgaven in 2018 wordt schriftelijk 
beantwoord

Wethouder 
Buter

De vraag is uitgezet bij de BSOB.

19-11-2019 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden over de ontwikkelingen 
m.b.t. een mogelijke stelselwijziging in 
de jeugdzorg

Wethouder 
Briels

De wethouder informeert u zodra hierover informatie beschikbaar is. 

19-11-2019 De commissie wordt geïnformeerd over 
het project m.b.t. de nieuwe wet 
inburgering zodra er inhoudelijk meer 
duidelijk wordt

Wethouder 
Buter

07-01-2020 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd hoe het financieel-
technisch precies zit m.b.t. het 
eventuele tekort n.a.v. de WVGGZ

Wethouder 
Slaets

Nog geen nadere informatie bekend. Zodra deze beschikbaar is 
wordt u daarover ingelicht. 



COMMISSIE RUIMTELIJK DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

11-01-2017 In de commissie wordt een discussie 
gevoerd over het te hanteren beleid bij 
vrijkomende agrarische 
bedrijfsgebouwen

Wethouder 
Meulensteen

Eind 2019 Wordt meegenomen in proces ‘Omgevingswet’. De discussie over 
het hergebruik van vrijkomende agrarische bedrijfsgebouwen gaat 
namelijk eveneens gevoerd worden in het kader van de 
totstandkoming van de visie voor het buitengebied.

20-02-2019 Het Waterschap wordt uitgenodigd om 
een presentatie te verzorgen in de 
commissie over de werkzaamheden in 
het kader van het jaarplan Doelmatig 
Waterbeheer

2e Kwartaal 
2019

Afspraak moet nog worden ingepland. Echter het Waterschap is 
een van de deelnemers in de samenwerking Doelmatig 
Waterbeheer, waarbij met name de Peelgemeenten Deurne, 
Gemert-Bakel, Asten, Someren, Helmond en Laarbeek feitelijk 
leidend zijn. Het jaarplan Doelmatig Waterbeheer is in 2019 
voornamelijk gericht op klimaatadaptatie en klimaatstresstesten. 
Wellicht zou een alternatief kunnen zijn dat er toelichting wordt 
gegeven op het procesmatige aanpak van de stresstesten tot 
concrete maatregelen?

03-07-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de Heuvel in 
Lieshout, of er in de plannen voor de 
Baverdestraat voorzien is in 
seniorenwoningen en over de stand van 
zaken m.b.t. Kerkakkers 2

Maart 2020 Het Waterschap Aa en Maas heeft een zienswijze ingebracht tegen 
het plan Kerkakkers Blok II. Naar aanleiding hiervan is de 
bergingscapaciteit van dit plan opnieuw doorgerekend. De 
conclusie is dat er voor de drie woonblokken onvoldoende 
capaciteit is om het hemelwater te bergen. Verder is bekend dat in 
het plan De Laarsche Velden de waterberging krap bemeten is wat 
bij hoosbuien wateroverlast geeft. Voor uitbreiding van de 
bergingscapaciteit is in de directe nabijheid een perceel 
landbouwgrond aangekocht. 

Op korte termijn wordt het rapport over de omvang van de 
benodigde bergingscapaciteit en de realisatie hiervan voorgelegd 
aan het Waterschap.

Gemeente en Wocom brengen voor de ontwikkeling Baverdestraat 
beide gronden in. Afspraken met betrekking tot deze 
gebiedsontwikkeling worden vastgelegd in een 
samenwerkingsvorm en inhoud. Met de eigenaren grenzend aan 
dit plangebied is gesproken over de verkoop van een gedeelte van 
hun achtertuinen. Dit proces is nog niet afgerond. 



Er is opdracht gegeven voor een stedenbouwkundige uitwerking 
van het plangebied en het opstellen van het bestemmingsplan 
inclusief alle benodigde onderzoeken. Verder is er een 
projectgroep geformeerd om het hele proces in goede banen te 
leiden en de voortgang te bewaken. De verwachting is dat dit plan 
in Q4 in procedure kan.

Ten aanzien van de Heuvel geldt dat planvorming wordt 
voorbereid.

20-11-2019 N.a.v. de raadsinformatiebrief 
Ongevallencijfers wordt nagegaan waar 
de 9 ongevallen hebben 
plaatsgevonden en of er niet meer 
ongevallen zijn gebeurd

Wethouder 
Meulensteen

De wethouder heeft e.e.a. in de commissie mondeling toegelicht. 

Kan afgevoerd worden.

20-11-2019 Bekeken wordt hoeveel auto’s er in 
wijken geparkeerd worden door 
mensen die vervolgens niet het 
Openbaar Vervoer nemen

Wethouder 
Briels

Januari 
2020

Deze vraag is niet goed te beantwoorden. De wetgeving omtrent 
Privacy (AVG) bemoeilijkt/verhindert een eenvoudig onderzoek.

20-11-2019 De opmerking dat de slimme verlichting 
langs het kanaal op sommige plekken 
continue brandt wordt nagegaan

Wethouder 
Meulensteen

OB Januari 
2020

De instellingen zijn aangepast.

Kan afgevoerd worden.
08-01-2020 Commissie en raad worden 

geïnformeerd over een warmte 
transitieplan wat voor 2021 opgesteld 
dient te worden

Wethouder 
Briels

De transitievisie warmte moet door elke gemeente uiterlijk eind 
2021 worden opgesteld. We hebben dus nog even de tijd. Voor 
het opstellen van de visie voeren we vooronderzoeken uit in 
Mariahout (haalbaarheid warmtenet met zonthermie) en Aarle-
Rixtel (bruikbaarheid warmte uit afvalwater rioolwaterzuivering). 
De raad is/wordt hier via raadsinformatiebrieven van op de hoogte 
gehouden. Ook schrijven we mee aan de regionale 
energiestrategie (RES) waarin een hoofdstuk over duurzame 
warmte is opgenomen. Hieruit putten we informatie voor 
Laarbeek. Ten slotte werken we met de andere Peelgemeenten 
samen, om van en met elkaar te leren hoe de visies opgesteld 
moeten worden. Dit leidt tot kennisdeling en –vergroting en zorgt 
dat de visies op elkaar aansluiten, vooral waar het 
grensoverschrijdende projecten betreft.

08-01-2020 Het grote verschil in de geschatte 
kosten van splitsing van de woningen 
aan de Jan van Rixtelstraat wordt 

Wethouder 
Buter

Door de architect is een eerste schatting gemaakt voor de splitsing 
van de woningen inclusief perceelsplitsing en plaatsing bergingen. 
De uitvoeringskosten zijn lager vanwege het feit dat we gunstig 



nagegaan hebben ingekocht en een minimalistische splitsing is uitgevoerd. 
In tegenstelling tot de raming hebben we:

- Geen kosten gehad m.b.t. de installaties.
- Geen schuttingen en bergingen geplaatst.
- De bestrating gehandhaafd.

Kan afgevoerd worden.
08-01-2020 De ongewenste activiteiten met auto’s 

aan de Molenstraat in Aarle-Rixtel 
worden uitgezocht

Wethouder 
Meulensteen

Volgens onze informatie worden de regels hier niet overtreden.

08-01-2020 De vragen over de waterkwaliteit in de 
bebouwde omgeving worden schriftelijk 
beantwoord

Wethouder 
Slaets

De vraagstelling is niet geheel duidelijk. Wij zijn uiteraard graag 
bereid meer specifieke vragen te beantwoorden. 

08-01-2020 De vragen over de herbestrating van 
het Kerkplein in Aarle-Rixtel en de 
verkeersveiligheid nabij de Donkse 
brug worden beantwoord

Wethouder 
Briels

Navraag bij omgevingsbeheer leert dat men nog in afwachting is 
van de handtekening van het kerkbestuur.


